
 

 
 
Geachte wethouder en beste commissieleden, 
 
Agendapunt 9a het SZH.  
Van de stukken bij dit agendapunt maakt het integrale onderzoeksrapport naar de exploitatie van 
SZH deel uit. Dat stuk is gedateerd  d.d. 1 maart. Waarom zat dat niet bij de raadsstukken van de 

raadsvergadering van 12 maart?  Is nogal een belangrijk stuk! 
 
In die raadsvergadering en in de bijeenkomst voor die van 16 april is dringend aangeraden door 
het CDA, maar ook door RO en mensen van SV vooral Gelissen niet af te lossen. 
 
Wat heeft de wethouder in vervolg op die beide bijeenkomsten nu gedaan, toch Gelissen aflossen 

tegen het advies. Wat is er verder betaald nu de stukken waarom gevraagd is er niet liggen. Weten 
we nu waaraan we als gemeente begonnen zijn of lopen we van nu af aan achter SZH uit nu er 
geld is uitgelegd.   
 

Ik stuur deze vragen per mail, zodat we vanavond in de commissie sociaal antwoorden en uitleg op 
de hierboven gestelde vragen kunnen krijgen.  
 

Rob Flinsenberg 
Raads- en commissielid  
CDA Leudal 
 
 


